
Wloclawek, dnia 16.07.2O24 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie budowy lqcznika Scieiki rowerowej na ul. Wiejskiej.

Szanowny Panie Prerydencie,

W irnieniu mieszkafic6w osiedla Pofudnie zwracam siq z uprzejmq proSbq o informacjq w sprawie
kontynuacii Scieiki rowerowej prowadzqcej od nowego ronda na ul. Wiejskiej/drodze krajowej nr
52 w kierunku osiedla Poludnie ( wzdlui pqtli autobusowej ). Brak kontynuacji powoduje

zagroienie dla rowenyst6w, kt6ny coraz chqtniej korzystajq z nowych 5cieiek rowerowych na

terenie miasta.

Proszq Pana Prezydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytywne rozpatrzenie pro6by.

Z powaianiem 
-.


